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dat wat er leeft en goede, functionele
contacten hebben met onze leden en alle
betrokkenen. De NUV wil uitgroeien tot
DE belangenbehartiger van én voor alle
Unifillers.
 
Representatie
De NUV komt binnen haar mogelijkhe
den op voor de belangen van Unifillers.
Daarbij streven wij naar herkenning, er
kenning en waardering. Periodiek over
leg vindt plaats met het Ministerie van
Defensie, de Politiek, RI JWF, het Vetera
nen Platform (VP), het Veteraneninsti
tuut (VI), De Basis, gelijkgestemde vete
ranenorganisaties, het VFonds, het Ne
derlands Instituut voor Militaire Historie,
etc.
 
Herdenken
De negen oud collega’s, wier namen op
het UNIFIL monument in Havelte staan,
hebben tijdens onze missie het hoogste
offer gebracht, hun leven. Unifillers heb
ben daar het diepste respect voor. Zij en
hun families/nabestaanden verdienen
voor altijd ons respect en onze aandacht.
Nabestaanden worden meer betrokken
bij activiteiten. Wij geven zichtbaar blijk
van respect door bij de jaarlijkse herden
kingen in Amsterdam, Loenen en bij het
Monument te Havelte als eenheid of de
legatie aanwezig te zijn. Betrokken, trots
en representatief! Unifillers worden in
toenemende mate gevraagd om te fun
geren als erewacht bij een uitvaart met
veteranen-eer van een overleden Unifil
ler.
 
Ondersteuning
Het Landelijk Zorgsysteem Veteranen
(LZV) kent een nuldelijnsondersteuning
component. Het VP is opgedragen de
nuldelijnsondersteuning uit te voeren en
voor de toekomst te verankeren. Nulde
lijnsondersteuning is steun dichtbij, Uni
fillers die dus andere Unifillers helpen. Op
de website en in de Dubbel Vier staat een
overzicht van de landelijke dekking van
onze nuldelijnsondersteuners.
 
Ereleden NUV
 
Louis Verhoeven             (2013)
Berry Diestelhof              (2016)
Hans van Lent                   (2016)
 
 
 
 
 

UNIFIL Vereniging
De Nederlandse UNIFIL Vereniging (NUV)
is in 1999 opgericht en is in principe al
leen vóór Unifillers, Dutchbatt en Dutch
Infantry Coy en hun familieleden. De NUV
heeft zich voor de periode 2016-2020 en
verder het volgende ten doel gesteld:
 
Saamhorigheid
Saamhorigheid werd in Libanon als een
groot goed ervaren en is de basis van
onze vereniging. De NUV ondersteunt dit
door ontmoetingsmomenten te organi
seren of te ondersteunen met faciliteiten.
SHARING MOMENTS! Lid zijn van onze
vereniging moet voelen als ‘thuis’
komen, verbonden met ‘toen en nu’. Het
‘wij-gevoel’ straalt trots uit, versterkt de
onderlinge band en heeft een duidelijke
en positieve uitstraling naar onze omge
ving. Het draagt bij aan de herkenning en
erkenning van UNIFIL als missie en ons
zelf als UNIFIL veteranen. Iedere vijf jaar
wordt door de NUV een grote landelijke
reünie georganiseerd.
 
Informatie en communicatie
Het is belangrijk om onze missie op de
kaart te houden en te bewaren voor de
toekomst. De NUV streeft naar een genu
anceerd beeld van de missie, haar vete
ranen en hun ervaringen. Goede contac
ten en samenwerking met de pers/me
dia, Defensie, ons eigen 44 Pantserinfan
teriebataljon RI JWF, organisaties voor
veteranen en bijv. militaire musea zijn
essentieel. Het verenigingsblad Dubbel
Vier verschijnt eens per drie maanden en
wordt breed gelezen! De vereniging
heeft een eigen website en is actief op
sociale media. Actueel nieuws over acti
viteiten, veteranendagen en veteranen
in het algemeen dragen bij aan verbon
denheid. Er is een factsheet ontwikkeld
met achtergrond en informatie over de
missie. De ambitie is om in de komende
jaren te zorgen voor een database met
gegevens, feiten/gebeurtenissen, na
menlijsten, kaarten, foto’s van posten en
materieel en mensen, etc.
 
Belangenbehartiging
Binnen de mogelijkheden die het be
stuur heeft, informeert de NUV instanties
zoals Defensie, de IGK (tevens belast met
veteranenzaken), de defensieombuds
man, politici, organisaties voor vetera
nen etc. en stelt als dat nodig is de speci
fieke omstandigheden van onze vetera
nen aan de orde. We willen luisteren naar
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Dubbel Vier, uitgave van de Neder
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Oplage: 1.300 stuks
 
Drukker: Editoo B.V.
 
Redactie:  
redactie@unifilvereniging.nl
 
Adreswijzigingen
Gaarne doorgeven aan de secretaris via
secretaris@unifilvereniging.nl
 
Adverteren in de Dubbel Vier
Ondersteun het werk van de vereniging
en adverteer in de Dubbel Vier. De Dub
bel Vier wordt niet alleen thuis door de
leden van de vereniging gelezen, maar is
steeds meer te vinden in openbare en
veteranengelegenheden.  Dat maakt het
nemen van een advertentie des te inte
ressant voor u/uw bedrijf. Laat u informe
ren over de mogelijkheden redactie@u
nifilvereniging.nl en penningmeester@u
nifilvereniging.nl
 
Aanleveren kopij en fotomateriaal
Graag ontvangt de redactie artikelen en
foto’s voor de Dubbel Vier. Bij het aanle
veren van foto’s: graag in voldoende
formaat in verband met de drukkwaliteit.
De redactie behoudt zich het recht voor
ingezonden stukken in te korten of om er
veranderingen in aan te brengen.
 
De artikelen in de Dubbel Vier hoeven
niet noodzakelijkerwijs de zienswijze van
het bestuur weer te geven.
 
Overname artikelen
Overname van artikelen is toegestaan
met bronvermelding en toezending van
een exemplaar aan adres van de secreta
ris.
 
Inleveren kopij voor de Dubbel Vier
De deadlines voor de Dubbel Vier staan
zo spoedig mogelijk ook vermeld op de
website van de NUV.
 
De deadline voor Dubbel Vier 4-2021 is
 
27 november 2021

Van de voorzitter (a.i.)
 
Voor de meeste van ons zijn de vakanties ten einde en is het
gewone leven weer begonnen. Hierbij hopen wij natuurlijk
ook dat het “echte” gewone leven, na Covid 19, weer snel
opgepakt kan worden. Ook als vereniging willen wij weer
activiteiten oppakken en leuke dingen doen. Als interim-
bestuur hopen wij dat wij op de laatste zaterdag van no
vember een fysieke ALV kunnen houden, maar daarover
verderop in dit blad meer.
 
Natuurlijk kunnen wij niet heen om de zaken die zich afspe
len in Afghanistan. Zeker wij, als veteranen, weten hoe

machteloos je je soms kunt voelen binnen een missie of daarna. Ons motto: “We don’t
remember the days, only the moments” blijkt maar weer eens meer dan juist te zijn.
Ik moest daar aan denken bij de foto van de Amerikaanse vrouwelijke militair met
een Afghaanse baby op haar arm. Daar doe je het voor had zij onder de foto gezet.
Een paar uur later werd zij slachtoffer van een bomaanslag op de luchthaven van
Kabul.
 
Onze missie is al bijna 40 jaar voorbij maar het had ons allemaal kunnen gebeuren.
Dus wees blij met wat je hebt en kijk een beetje naar elkaar om. Het leven is te mooi
om er niet van te genieten. Ik wens jullie veel leesplezier.
 
Met vriendelijke groet,
 
Jack Boerma



Algemene Ledenvergadering 3 juli 2021
 
Eindelijk kon hij dan vanwege Corona doorgaan, de Algemene Leden Vergadering van de NUV.
Zaterdag 3 juli was het zover; plaats van handeling Theater Figi in Zeist. 64 leden waren aanwezig.
Achter de bestuur tafel zat alleen voorzitter a.i. Joop Hoek. Secretaris Verdi van Hilten was niet aanwezig en bleek later zijn
functie te hebben neergelegd. Ter vergadering was een afscheidsbrief van Verdi te lezen, waarin hij de redenen voor zijn aftreden
heeft uitgelegd.  Verdi werd bedankt voor zijn tijd als secretaris.
 
De voorzitter a.i. opende de vergadering met een ruim betoog, waarin een vooral positieve toekomst voor de NUV werd bena
drukt. De achterliggende jaren is er heel wat gebeurd, het bestuur heeft heel veel over zich heen gekregen. De inmiddels ver
trokken bestuursleden Sjak Neelen en Berry Diestelhof lichtten hun reden tot hun plotselinge vertrek ter vergadering toe, met
name gelegen in (de afhandeling van) de reünie 2019. Sjak en Berry werden door de vergadering met applaus bedank voor het
vel e werk voor de vereniging. Joop Hoek gaf verder aan, dat dit zijn laatste vergadering zou zijn als voorzitter a.i.; met nadruk
vroeg hij een ieder zich op de sociale media als Facebook te onthouden van voor de vereniging schadelijke opmerkingen of
reacties.

De kascontrolecommissie heeft de jaarstukken 2019 en 2020
gecontroleerd; deze zijn nog verzorgd door de inmiddels te
ruggetreden Sjak Neelen. De goed verzorgde jaarstukken zijn
door de kascontrolecommissie in orde bevonden en ter verga
dering werd dan ook decharge verleend. Sjak Neelen gaf ter
vergadering uitleg bij de begroting van de vereniging; de
UNIFIL vereniging is een financieel gezonde vereniging. 
 
Hierop nam Wilko de Vogel het woord met betrekking tot de
agenda van deze ALV. In het bijzonder over het – incomplete-
bestuur  en de voorgestelde statutenwijziging conform het
advies van de in 2019 ingestelde Adviescommissie, waarvoor
in de middag een BLV was uitgeschreven. Een voorstel tot het
eerst kiezen/samenstellen van een nieuw bestuur volgens de
oude statuten en dan pas kijken naar de adviezen werd met
een overgrote meerderheid aangenomen.

Om alle leden  voorts de mogelijkheid te bieden om zich kandidaat te stellen voor een bestuursfunctie moet op korte termijn
een nieuwe ALV uitgeschreven worden.  Voor deze ALV zijn drie kandidaat bestuursleden voorgedragen, ieder door tenminste
tien andere leden. Dit zijn Jack Boerma, Louis Verhoeven (beide oud-voorzitters) en Rob Deckers (die de afgelopen periode het
bestuur heeft geadviseerd) . Ter vergadering kwam daar Erik van der Wouw bij. Hierover werd hoofdelijk gestemd. Deze vier
leden zijn aangenomen als interim-bestuur, met als belangrijkste opdracht het organiseren van een nieuwe ALV.  Joop Hoek
heeft desgevraagd aangeboden tot die nieuwe ALV aan te blijven om de bestuurlijke continuïteit te waarborgen.
Aan het eind van de ALV gaf de door UNIFIL veteranen gestarte hulpactie Veteranen voor Libanon een korte presentatie,
waarbij de samenwerking met Containers of Love en de Stichting Ondersteuning Veteranen Activiteiten werd belicht. De con
tainers met hulpgoederen, waaronder ziekenhuisbedden, zijn inmiddels onderweg. Donaties zijn nog altijd welkom  op Contai
ners of love; containers naar Libanon sturen is een dure kwestie.
 
Tot slot van de vergadering sprak Willem de Vries over het veteranentenue (zie ww.veteranentenue.nl, red.). Of het mogelijk zou
zijn om een pas-sessie te combineren met de nieuw te plannen Algemene Leden Vergadering. Hier wordt naar gekeken.



In memoriam Lt-Gen. Emmanuel Erskine
Op 7 mei 2021 overleed Luitenant-generaal (bd) Luitenant-generaal General Emma
nuel Erskine. Hij was de eerste  Force  Commander van UNIFIL van 1978 tot 1981. Hij
leidde UNIFIL in de initiële implementatie van VN Veiligheidsraad Resolutie 425 (uit
1978).
 
Luitenant-generaal Erskine werkte onder zeer uitdagende omstandigheden, terwijl
het conflict voortging, om de internationale vrede en veiligheid te herstellen en om
de Libanese regering te assisteren  om haar gezag in het zuiden van Libanon te
herstellen.
 
Voor de eerste lichtingen van Dutchbatt was hij geen onbekende. Hij noemde zichzelf
graag een ‘one man battallion’, omdat hij bij zijn aanstelling de enige militair uit
Ghana was binnen UNIFIL  temidden van de overige bataljons.

Terugkijkend op zijn UNIFIL-tijd, zei hij: “ Ik genoot van UNIFIL, ik hield er van, maar
ik zou het niet prettig vinden om terug te gaan, want het is dankzij God, dat ik er nog
ben. Mijn kamer (in Naqoura – red.) is gebombardeerd. Toevallig was ik er niet. Ik ben
er mishandeld, mijn vliegtuig is beschoten. Ik dank God dat ik, toen ik voor UNIFIL
werd aangewezen, Hem gevraagd heb om bescherming. Ik zit hier dankzij zijn gratie,
maar ik heb van Libanon genoten. “
 
Emmanuel Erskine is 86 jaar oud geworden en laat een vrouw en acht kinderen na.
Dat hij moge rusten in vrede.
Erskine werd in 1981 als Force Commander  in Libanon opgevolgd door de Ierse
Luitenant-generaal William O’Callaghan, die eind 2015 is overleden.
 
Bronnen www.graphic.com   / www.un.org

Lt-Gen Erskine tijdens een Dutchbatt Medal Parade, Haris 1981 - (beide foto's bij dit artikel UNIFIL PIO)



v.l.n.r Lodie, Albert en Wil (foto Jan Steenbakker)

Bij diefstal bellen wij geen politie! Dit lossen wijzelf op….. 

Bij diefstal bellen wij geen politie! Dit lossen wijzelf op…..
Je Maintiendrai
Deze tekst vind je op een bordje achter de balie van de Kring
loopwinkel van het Veteranen Ontmoetingscentrum Zeeland
(VOCZ) en waar de oud Unifillers Lodie Everts, Wil Lossie en
Albert de Graaff de scepter zwaaien.
 

“Wat betekent dat?” “Wat doe je dan, als ik iets pak en héél hard
wegren? Huh…? Wat doen jullie dan?” Lachend wijst een jon
geman naar het bordje. Wil Lossie heeft dienst achter de balie.
Hij kijkt traag om, alsof hij iets nieuws hoort en van het bodje
niet af weet. Hij reageert; “Oh dat…..”?  en draait zich weer om
en kijkt de jongen aan met zijn blik Ik-Ben-Niet-Van-Jou-On
der-De-Indruk en antwoordt;  “Dan…  komt er iets zó snel
achter jou aan…., iets dat jij… nog NOOIT… hebt gezien” Klant:
“O Ja, wat dan… huh, wat dan” Wil heft zijn handen omhoog
en slechts met dat gebaar en met een blik van Probeer-Maar,
geeft hij antwoord. De grijns van de jonge klant verdwijnt, hij
weet even niet welk gevaar er dan zou dreigen…. Hij betaalt,
kijkt om zich heen en verlaat snel de Kringloopwinkel van het
VOCZ.
 
Kopers en kijkers, snuffelaars en opkopers, handelaren en ve
teranen, buren en vrienden….Iedereen ontvangt een hartelijk
welkom, zeer vaak met een grap en grol als toevoeging. Maar
als het nodig blijkt kunnen ze ook duidelijk zijn zonder woor
den. Hun motto is; Niet het onderste uit de kan willen halen,
maar ook iemand een keer iets gunnen. Al die leuke, spontane
of serieuze gesprekken met al die klanten, dat is waar Lodie, Wil
en Albert het voor doen. Het levert hen, naast wat inkomsten
voor het VOCZ, donaties aan goede doelen, zoals bv rolstoelen
en rollators voor Beiroet, héél veel voldoening op.



De kringloopwinkel is ontstaan tijdens de oprichting van het
VOCZ en heeft als doel inkomsten te genereren voor de in
standhouding én/of activiteiten van het VOCZ. Inmiddels zijn
ze al een keer verhuisd naar een grotere loods aan de Edison
weg in Vlissingen, waar ze iedere zaterdag van 9:00 tot 15:00
uur zijn geopend en het loopt als een trein. Langs de wand
staan nieuwe rekken die overzichtelijk zijn ingericht, op soort
en kleur. Alles is gedaan om het de klanten makkelijk te maken
en hen te verleiden om te kopen.

Lodie Everts zat van juli 1981 tot januari 1982 als korporaal,
plaatsvervangend groepscommandant bij Staf-Wacht op 7-16
in Al Yatoun en is nu Servicetechnicus bij Nefit-Bosch en toert
door Nederland om klanten van CV probleem af te helpen. Hij
ziet wel kleine overeenkomsten tussen die periode toen en nu
in ‘hun’ kringloopwinkel. Het onderhandelen, zoals ze dat daar
deden, verschilt niet zoveel met het vaak voorkomende afpin
gelen in de kringloop.
 
Die bidstoel… Wat kost die?” “Vijfentwintig” “En die passpie
gel?  “…en als ik ze beiden neem?”  “Vijftig dus”  en onverbid
delijk volgt: “T’is voe ’t hoeie doel eehh” en de klant kan kiezen,
kopen voor € 50 of laten staan. Lodie geniet met volle teugen
van zulke momenten. Velen ronden bij het afrekenen, spontaan
naar boven af. Lenie van der Linden komt iedere week. De
kermisexploitant, die iets verderop woont, heeft een warm hart
voor de veteranen. “Het zijn prachtige mensen, Ik ben heel trots
op ze”  Zij brengt, net als vele andere bezoekers, iets lekkers
voor de vrijwilligers mee voor Wil, Lodie en Albert en de ande
ren vrijwilligers waarmee ze samen de kringloopwinkel tot een
succes maken. Een klant komt Muffins brengen, een doos vol,
maar zij zijn deze dag maar met zijn vieren. Plots vond Lodie
dat Wil jarig was die dag en als je jarig bent trakteer je. Vele
klanten kregen een Muffin en Wil de felicitaties…… Zo, weer
een grap die scheut energie oplevert. Dat maakt het runnen
van de Kringloop minder zwaar dan wanneer alles om geld
draait.
 
Albert loopt intussen naar een openstaande auto. Een man
heeft zijn zolder opgeruimd en gunt de opbrengst aan de ve
teranen. Lodie’s vrouw en een collega van Wil en Albert nemen
de spullen in ontvangst en gaan er gelijk mee aan de slag. Het
wordt bekeken en gelijk in de Kringloop gezet of opgeslagen
om het later neer te kunnen zetten.

 
Wil Lossie, zat als kwartiermaker/korporaal Verbindelaar van
februari tot juni ’79 in Haris én Al Yatoun. Hij is nu Hoofd Faci
litaire dienst van de mbo-scholenorganisatie CSW in Middel
burg. Organiseren en iemand iets gunnen zit in zijn genen. 
“Wat kosten die kinderschoentjes?” Een oudere man van een
stel vraag dit aan Wil. Meestal roept hij dan een schappelijk
prijsje, maar nu niet. Hij vraagt: “Mag ik vragen voor wie u die
schoentjes koopt?”  De man begint zijn verhaal en vertelt dat
hij en zijn vrouw een adoptiegezin in Gambia geregeld voor
zien van dingen die ze goed kunnen gebruiken, waaronder
kinderschoentjes en ook zijn vrouw had ook voor het adoptie
gezin nog het één en ander in haar winkelmandje. De Ik-Ben-
Niet-Van-Jou-Onder-De-Indruk blik is spontaan van Wil’s  ge
zicht verdwenen. Wel onder de indruk van het verhaal van het
stel zegt hij; “Wacht, ik ben zo terug” Hij komt terug met een
zak vol knuffels, stopt de schoentjes en de spullen die de vrouw
had uitgezocht in de zak en zegt; “Alstublieft, van de veteranen
voor een goed doel… voor niks” Met interesse ging het gesprek
daarna over Veteranen, wat hen bezig houdt, waar sommigen
tegenaan lopen, hoe ze manieren zoeken om ‘staande’ te blij
ven als ze terug komen in de maatschappij. Begrip volgt, er is
respect over en weer. Niets ’verdiend’? Ja zeker wel, Erkenning
en Waardering, ook over en weer.
 
Soms zeggen Wil of Lodie een klant weleens wat te gemakkelijk
iets toe. Een klant die een grote zware, ronde salontafel wilde
kopen, vroeg of ze deze ook thuis konden bezorgen. “Maar
natuurlijk” klonk het. Spontaan zonder verder na te denken,
spraken ze af om na sluitingstijd de tafel te komen brengen.
Helaas kon de salontafel niet door de kamerdeur. De tafel moest
eerst uit elkaar gehaald worden. Onder aanwezigheid van een
lui, in de bank hangende zoon van de klant, die géén gedag zei,
géén blik wierp en géén vinger uitstak, lukte het hun om uit
eindelijk de tafel op zijn plek te krijgen. En zo kon het gebeuren
dat ze zomaar een uur verder, niet chagrijnend maar dubbel
van het lachen terug reden naar de Kringloopwinkel.
 
Een hoop lol en gelijk ook maar een nieuw beleidsregel ge
voerd. De “thuisbreng service” is geschrapt….
 
Wil en Lodie kennen elkaar al ruim 7 jaar. Via een veteranenbij
eenkomst ergens in Zeeland ontmoetten ze elkaar en deelden
hun Libanon ervaringen en zoals vele veteranen hadden en
hebben ze nog steeds aan één woord genoeg. Dat komt dan



ook van pas bij het organiseren van de Kringloopwinkel.
 
In 2018 zijn zij beiden, met andere Unifillers, met de reisorga
nisatie Weerzien met Libanon terug geweest naar Libanon.
Voor Wil was dit de eerste keer dat hij terug was. Voor Lodie
inmiddels de 3e keer. Wil en Lodie kende Albert tot een aantal
jaar terug nog niet. Maar toen Wil zijn dochter thuiskwam met
haar nieuwe vriend, ging het gesprek op enig moment over het
UNIFIL verleden van Wil en alsof het zo moest zijn; de vriend
gaf aan dat ook zijn vader in Libanon was geweest en zijn vader
heette…. Albert.

 
Albert de Graaff zat van september 79 tot mei 1980 als soldaat,
chauffeur BeVo specialist in Haris. Tegenwoordig is hij Senior
Guard bij de kleinste raffinaderij van Nederland, Q8/Gunvor.
Omdat hij in ploegendienst werkt, kan hij niet iedere zaterdag
aanwezig zijn in de Kringloopwinkel. Ook hij geniet als hij
mensen ziet weglopen met spullen die hij eerder heeft in
ontvangst heeft genomen. “Kijk, buurvrouw Lenie neemt wat
kleerhangers mee en ook de bidstoel en spiegel zijn verkocht.
De mensen gunnen ons dat en dat doet ons zó goed”
 
Achter de balie hangt, hoog aan de muur, een tv-scherm. Een
gekregen dvd speler draait dvd’s af  “Nog 1 en een Meur” óf “
Dutchbatt in Libanon”. Klanten kijken ernaar en stellen vragen.
Het maakt dat de Unifillers achter de balie hun verhaal kunnen
vertellen, maar zij zijn ook een luisterend oor als de situatie
daarom vraagt. Er komen veteranen binnen. Zij zijn vaak niet
te herkennen als veteraan, ze vragen eens wat iets kost, laten
een woord vallen en plots….. is daar de herkenning bij Wil,
Albert of Lodie…. Zou hij of zij een veteraan zijn. Soms is maar
één woord genoeg. Herkenning kan je niet kopen…. Herken
ning ontstaat. Wil, Lodie en Albert nemen altijd de tijd voor die
momenten. Momenten die vragen om Erkenning. Momenten
vóór een veteraan dóór een veteraan. De handel en de klant
moeten dan wachten tot een andere vrijwilliger het baliewerk
van de Kringloopwinkel overneemt.  Het gesprek vindt dan

plaats achter een zware ronde salontafel, die te koop aangebo
den wordt. Een luisterend oor, het delen van de eigen ervaring,
een verwijzing naar de officiële instanties voor hulp. Lodie,
Albert en Wil draaien hun hand er niet voor om. Het geeft hun
kracht en energie en zo geven zij uiting aan hun veteraan zijn.
Veteranen zijn tijdens de openingstijden altijd welkom. Zo
maar voor de gezelligheid, een praatje of luisterend oor. Samen
zitten Wil, Lodie of Albert, achter een mooie te koop staande
salontafel. Helaas niet met de voeten op tafel, want die salon
tafel moet immers nog verkocht worden en ondertussen….
 

 
Ergens in Vlissingen ligt een zoon van een goede klant, lui op
de bank en  met zijn voeten op een mooie zware ronde salon
tafel…… als hij de verhalen zou horen die de salontafel alle
maal heeft gehoord……dan zou hij gaan staan en de groet
brengen aan Wil, Lodie en Albert…….
 
 
KringloopWinkel VOCZ,  Edisonweg 6B Vlissingen
Veteranen Ontmoetingscentrum Zeeland,  Faradayweg 1
Vlissingen
 
Tekst: Jan Steenbakker

"Sterk door samenwerking"



Nieuws van de webshop NUV

Een replica van de originele UNIFIL vechtpet voor maar € 10,00

Miniatuur-medailles set € 25,00
Alleen te bestellen door Unifillers

Deze bankpashouder biedt beveiliging tegen RFID scanners, zodat je gegevens niet
geskimd kunnen worden. Voor € 12,00

Vanuit het interim-bestuur
 
Zoals bekend heeft het interim-bestuur vanuit de ALV de opdracht meegekregen om met een voorstel te komen voor een
constructief bestuur. Wij willen naar een bestuur van 7 mensen met de volgende functies; voorzitter, vice voorzitter, secretaris,
penningmeester, activiteiten intern, activiteiten extern en een bestuurslid communicatie. Om het geheel zo democratisch mo
gelijk te laten verlopen is het voor alle leden mogelijk om zich kandidaat te stellen.
 
Er zijn wel een paar spelregels. In de eerste plaats willen wij graag dat een kandidaat aangeeft welke functie hij wil bekleden
binnen het bestuur. Als leidraad kun je de verschillende profielen bekijken die op de site van onze vereniging staan. Daar vind
je ook een aanmeldingsformulier. In de tweede plaats willen wij graag een gesprek met de eventuele kandidaten. Op deze
manier hopen wij tot een goede kandidatenlijst te komen. De planning is om de laatste zaterdag van november een fysieke ALV
te houden waarin wij dan een definitief bestuur gaan kiezen. Wij hebben voor deze datum gekozen omdat er volgens de planning
op 20 september en op 1 november een uitspraak komt over de anderhalve meter regel en de corona-toegangsbewijzen. Indien
het, vanwege corona, toch onmogelijk blijkt om fysiek bij elkaar te komen dan zullen wij een schriftelijke stemming organiseren
waarbij leden vanuit huis kunnen stemmen. Omdat dit erg veel extra werk met zich meebrengt gaat de voorkeur uit naar een
fysieke ALV. Om alles goed te kunnen voorbereiden willen wij de potentiële kandidaten vragen om het aanmeldingsformulier
voor maandag 11 oktober in te sturen. Alles kan digitaal en je vindt alle informatie op onze site: www.Unifilvereniging.nl
 
Met vriendelijke groet,
 
Jack Boerma
 
Voorzitter a.i.



PARTzorg en Libanon
 
Het Nederlandse bedrijf PART zorg uit Zeist is de partner voor zorgorganisaties als het gaat om interim- en
projectmanagement. Als zoveel bedrijven doet PART zorg aan Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen
(MVO). PART zorg kiest elk jaar een MVO doel,  waar ze naast een kerstdonatie, ook een sportieve activiteit aan
koppelen.

 
In 2021 zet PART zorg zich in het kader van MVO zich in voor Baytna Baytak – Together
we rebuild Beirut. De missie van Baytna Baytak, wat ‘mi casa es su casa’ betekent, is
om de Libanese gemeenschap te ondersteunen in onderdak en een veilige plek te
bieden. 
Baytna Baytak is door activisten als burgerinitiatief gestart, in eerste instantie om voor
huisvesting te zorgen voor zorgprofessionals, ongeacht hun religie, land van afkomst,
geslacht of sekse, die zich inzetten om covid-19 te bestrijden. Later werd Beirut ge
troffen door een enorme explosie in de haven en breidde Baytna Baytak hun werk
zaamheden uit door ook huizen en gebouwen te herstellen. Daarnaast zorgen ze niet
alleen voor huisvesting aan zorgprofessionals, maar ook voor huisvesting aan ont
heemde burgers. (Inmiddels zijn meer dan 1.200 huizen hersteld/herbouwd !!– red.)
Meer over Baytna Baytak is te vinden op https://baytnabaytak.com/. Daar kun je ook
rechtstreeks een donatie doen. Ook op de website van PART zorg vind je informatie.
 

Op dit moment is de covid-19 situatie in Libanon nog steeds zorgwekkend. Daarom
heeft Baytna Baytak in het eerste kwartaal van 2021 zuurstof machines aangeschaft
die bij burgers in huis gebruikt kunnen worden. Het doel hiervan is om de druk op
de ziekenhuizen te ontlasten. Deze burgers kunnen immers met de zuurstof machines
en verzorging/verpleging van verpleegkundigen thuis herstellen in plaats van in het
ziekenhuis. De zuurstof machines zijn intussen binnengehaald en daarom is fase twee
van het project aangebroken. Fase twee bestaat uit het werven van verpleegkundi
gen en artsen om de logistieke organisatie van de zuurstof machines en de medische
vraag centraal te organiseren. 

Nurses for Lebanon
 
Onderdeel van fase twee is campagne ‘Nurses for Lebanon
opgezet om de druk op de ziekenhuizen te verlagen en de
gezondheidszorg op een duurzame manier te steunen door
middel van een gedecentraliseerde, geïntegreerde en ge
meenschapsgerichte aanpak in 50 gemeenten in Libanon. Met
deze campagne worden verpleegkundigen geworven die
COVID-19 patiënten met milde klachten thuis bezoeken en
deze patiënten van medische hulp voorzien. Dit gebeurt alle
maal onder supervisie van een arts. Verpleegkundigen krijgen
verschillende COVID-19 patiënten toegewezen in een gemeen
te die zij elke week bezoeken.
 
Een mooie en zeer noodzakelijk campagne. De situatie is ern
stig. PART zorg draagt nu haar steentje bij door begin augustus
alvast een deel van de donatie vanuit PART zorg te verzorgen.
Het andere deel van de donatie zal afhankelijk zijn van onze
inzet tijdens de inzamelactie van PART zorg eind september /
begin oktober 2021.
 



3 oktober sponsorloop en Libanese lunch
 
Op zondag 3 oktober organiseert PART zorg dit jaar een sportieve activiteit en een lunch waarmee zij zich zal inzetten voor
Baytna Baytak. 
 
Het programma op 3 oktober: 
10:00-12:00: Panboscross  
Georganiseerde loop door de bossen van Zeist 
Parcours van 3 km 
Zoveel mogelijk rondjes in 2 uur
Record ligt op 9 rondjes...!
 
12:30-15:00: Libanese Lunch
 
De mogelijkheid wordt geboden om een heerlijke Libanese lunch te kopen mogelijk gemaakt door Unifiller Henri en With Ca
re Hospitality. De opbrengst is uiteraard voor het goede doel.
Op de parkeerplaats bij het kantoor van PARTzorg.
Driebergseweg 2, 3708 JB Zeist.
 
Doe je ook mee ?               Jij bent van Harte welkom.

Meer weten of aanmelden (voor 17 September)
x.westra@partzorg.nl    0634460849
Zondag 3 oktober 

 
 

Libanon aan de fiets
 
Een aantal jaar geleden was het nog ondenkbaar, Libanezen fietsend door de stad.
Nu het land echter getroffen is door hevige crises en automobilisten uren in de rij
moeten staan om hun tank met 20 liter te mogen vullen, begint de fiets steeds ge
woner te worden in het straatbeeld van de Libanese steden.
 
Fietsen konden de meeste Libanezen al en het is een populaire weekendactiviteit
om een fiets te huren voor een tocht in de bergen of langs de boulevard. Maar om
de fiets te gebruiken zoals wij Nederlanders, voor het woon-werkverkeer, dat was
“alleen aan buitenlanders besteed”, want “Het verkeer hier is veel te onveilig voor
fietsers” en “Het zit toch niet onze cultuur”.
 
Nu is dit de laatste jaren aan het veranderen en de huidige crises brengen de transi
tie naar het fietsen in een stroomversnelling. De Nederlandse Jan Willem de Coo, die
sinds 2015 in Beiroet woont en elektrische fietsen aanbiedt, vertelt: “Er is geen
fietsinfrastructuur in Libanon, maar doordat het verkeer eigenlijk altijd vaststaat is
fietsen eigenlijk veel veiliger dan men vooraf denkt. Je bent meestal sneller dan de
auto’s en hoewel het verkeer chaotisch is, zijn de automobilisten voorzichtig met
fietsers op de weg. Je ziet ook steeds meer fietsers rijden, al is er nog een lange weg
te gaan. Het grootste probleem hierbij is het aanbod. Er is weinig toevoer van fietsen
en vanwege de crisis is het relatief duur deze te importeren. De vraag is echter
geëxplodeerd en lijkt onomkeerbaar. Met name de elektrische fiets die je zonder
moeite de stadsheuvels opbrengt, ook gedurende de warme zomermaanden, is
gewild.”
 
De verwachting is daarom ook dat een betere infrastructuur met fietspaden zal vol
gen. De plannen liggen in ieder geval al klaar bij de gemeente van Beiroet en er zijn
een aantal plaatsen in Libanon waar al een fietspad is aangelegd. Een zonnige toe
komst voor de fiets dus!
 
(tekst en foto's op deze pagina's via Henri Clausen)







Foto's van Libanon
 
Vaker komen wij gescande foto's tegen van de Libanonperiode. Nog wel vaker is de maker van de foto's onbekend vanwege het
delen op sociale media.
Misschien heb je zelf ook nog wel zo'n schoenendoos van foto's uit die tijd.
 
Het is onze geschiedenis. Er zitten soms hele mooie foto's tussen, die ook inmiddels historisch waardevol zijn. Die foto's worden
nog meer waard, als wie, wat, waar ,wanneer en de maker bekend zijn. Op deze pagina een aantal van deze foto's. De fraaie foto
op de vorige pagina's is van Arthur de la Vieter (net als de voorpaginafoto trouwens). De foto is gemaakt in juni/juli 1983 in dorp
Al Qulaylah. De foto hierboven is afkomstig van Harrie Veldpaus en toont een patrouille van de A-cie in 1980. Deze foto laat goed
de (moeilijke) terreinomstandigheden in Libanon zien. Waardevol dus.
 
Heb je nu zelf nog mooie foto's, liefst nog niet gepubliceerd, neem dan contact op met de redactie via redactie@unifilvereniging.
nl. Als je van plan bent om je foto's te scannen, hou dit in je achterhoofd. En daarbij, zorg voor voldoende formaat (minstens 1
Mb). Wie weet, is jouw foto goed/mooi genoeg voor de voorpagina, net als de foto van Arthur. Harrie, Arthur, bedankt voor de
medewerking. Mocht je hulp willen hebben bij het scannen van bijzondere, mooie foto's, neem dan ook contact op voor de
mogelijkheden.
 
Daarnaast beschikt de redactie over een groot bestand aan foto's, waarvan de herkomst vaak niet bekend is, zo ook niet de wie,
wat, waar en wanneer. We proberen er wel achter te komen, daar doen we ons best voor. Het lukt lang niet altijd; rechthebben
den kunnen zich ook in verbinding stellen met de redactie op het mailadres.
Wij proberen in ieder geval het verhaal, ons verhaal over Libanon zo goed mogelijk in beeld te brengen. In de Dubbel Vier en bij
gelegenheden, zoals de grote vijf-jaarlijkse reünie.
 
Let er wel op, dat op het moment dat je je foto's op sociale media plaatst, het een soort van gemeengoed wordt. Kijk er niet
vreemd van op dat je foto's door een ander een keer gebruikt worden. Je bent rechthebbende en hebt in principe copyright. Je
kunt bijvoorbeeld op je foto's op sociale media je naam aangeven met het tekentje van copyright.



Monuta team bijzondere uitvaarten

Wij zijn 24 uur per dag bereikbaar op 055 - 527 42 77.

Kijk ook op www.monuta.nl/veteranen

“ Erkenning en waardering staan 
voorop bij onze dienstverlening”
Veteranen hebben een bijzondere status in Nederland. Monuta wil graag iets 

terug doen voor die mensen die zich hebben ingezet in dienst van de vrede. Daarom 

ont wikkelden we de Monuta Veteranenuitvaart. Om recht te doen aan het bijzondere 

verleden van veteranen. Een veteranenuitvaart is een uitvaart met bijzondere elementen 

die te maken hebben met het verleden als veteraan. Het team bijzondere uitvaarten van 

Monuta heeft alle kennis in huis om een veteranenuitvaart te verzorgen. De teamleden 

zijn bekend met verschillende protocollen, ceremonieel en onderscheidingen.

Van de redactie 
 
Na de oproep op sociale media en de ALV van juli 2021 heeft zich een heuse Redactiecommissie gevormd. Vijf Unifillers maken
daar deel van uit: Kees Hendriks, Edward van Mackelenbergh, Jan Steenbakker, Henri Clausen en Dubbel Vier-oudgediende Erik
Kuiper. Laatstgenoemde zal ook de definitieve opmaak van de edities weer op zich nemen. Inmiddels hebben we ons eerste
redactieoverleg gehad. We zijn erg blij met deze uitbreiding in verband met het vele werk, dat het maken van dit  magazine met
zich meebrengt. In deze editie vind je bijdragen van de diverse redactieleden. Met dank aan Kees Hendriks voor de achterlig
gende jaren, waarin hij de Dubbel Vier heeft verzorgd.
 
Helaas was het aangekondigde artikel over tolken, de 'tolking heads' in Libanon niet op tijd klaar. Houden we tegoed.
Tips of artikelen voor de redactie: zijn altijd welkom op redactie@unifilvereniging.nl
 
Onze vereniging, óns blad !!

DIC I t/m IV - oproep
 
Vaak hebben we geschreven over en foto's gezien van de periode van Dutchbatt in
Libanon 1979 - 1983 en maar weinig over de periode van de Dutch Infantry Coy DIC.
DIC 1 t/m IV vormden na terugtrekking van het Nederlandse bataljon de voortgezet
te bijdrage namens ons land aan UNIFIL in de periode 1983 - 1985. We zijn benieuwd
naar de DIC verhalen en de bijbehorende foto's. Vandaar deze oproep: Ben je veteraan
van één van de DIC's, en wil je meewerken aan een interview voor de Dubbel Vier?
Neem dan contact op met redactie@unifilvereniging.nl.
 
Hiermee maken we het verhaal over de Nederlandse bijdrage aan UNIFIL nog com
pleter. Dus, neem contact op en we maken aan afspraak.



stichting Scale Models for Vets

Achter deze naam gaat een modelbouwinitiatief schuil. Scale Models for Vets is een stichting die het mogelijk  maakt om die
veteranen en andere (ex)geüniformeerden , die wel zouden willen modelbouwen, maar het niet kunnen bekostigen, te voorzien
van schaalmodellen. Modellen, die geschonken worden door veteranen en anderen, die de stichting een warm toedragen.
Modellen ook, waar deze mensen zelf niet aan toe zijn gekomen om te bouwen.
 
  Stephan Mertens, veteraan van drie keer Bosnië, UNPROFOR (Transport Bataljon) en

twee keer SFOR, heeft aan zijn uitzendingen PTSS overgehouden. Tijdens zijn behan
deling in het Centraal Militair Hospitaal is hij via Ton Stout  in aanraking gekomen
met modelbouwen. Dat gaf toen rust, voldoening  en afleiding. Mede op aanraden
van zijn vrouw, Miranda, is hij verder gegaan met modelbouw. Dit heeft er toe geleid
dat een eigen modelbouwshop werd opgericht – De Veteraan Modelbouw –met
bijbehorende webshop. Een uitgebreid assortiment, met vooral aandacht voor Ne
derlands materieel, zoals de YP408 van MR Modellbau in schaal 1:35. In overleg met
hun leverancier werd voor dit YP model een vel  UNIFIL decals ontwikkeld.
 
Vanuit de webshop merkten zij, dat er veteranen waren, die zich de hobby financieel
niet konden veroorloven. De vraag rees: kunnen we hier iets mee, iets betekenen
voor hen? Een social media filmpje bracht Stephan en Miranda op het spoor van de
al langer bestaande Engelse organisatie Model for Heroes. Het concept hiervan sprak
hen zo aan, dat het plan werd opgevat om hier in Nederland ook zoiets op te zetten.
 
De opzet van Scale Models for Vet is tweeledig. Enerzijds dus het verstrekken van
modellen aan veteranen, die er zelf het geld niet voor hebben. Anderzijds is het or
ganiseren van bouwavonden, waar veteranen en hun partners bij elkaar komen om

in gezelligheid gezamenlijk aan de hobby te werken.  Deze bouwavonden zijn voor alle veteranen met dezelfde interesse.
 
Veteranen meldden zich vaak toevallig, bijvoorbeeld via de webshop. De stichting heeft een eigen website
https://scalemodelsforvets.nl/ waar veteranen zich kunnen melden. Ze hebben gemerkt dat er best nog wel wat schroom is om
aan te melden en aan te geven dat het financieel moeilijk zit. Dat is hier niet nodig, Stephan en Miranda zijn gewend om er mee
om te gaan en begrijpen het.  Op de website staan contactformulieren, waarmee je jezelf kunt opgeven bijvoorbeeld voor een
model.



We spreken elkaar op een van de bouwavonden van de stich
ting in ECHO’s Home De Vrijheid en Oirschot. “Modelbouwen
is geen therapie, het werkt wel therapeutisch, het geeft een
soort mindfullness“ zegt Stephan als ik hem vraag naar het
waarom van modelbouwen. In Engeland loopt een onderzoek
van Model for Heroes. Voorlopig resultaat: ‘Bij de verzamelde
gegevens over de ervaringen en resultaten van begunstigden
die Models for Heroes-modelbouwsessies bijwoonden, wijst
vroege gegevensanalyse op een statistisch significante toena
me van mentaal welzijn na deelname aan modelbouwevene
menten.'
 
De bouwavonden zijn ook gezellig om mee te maken. In Oir
schot zijn een achttal veteranen aanwezig, van diverse missies,
die rondom aan tafels zitten. Er wordt gelachen en geknutseld.
De modellen/creaties van deelnemers zijn soms adembene
mend mooi, gedetailleerd en in ‘gebruikte’ staat.
De bouwavonden worden op dit moment uitgerold over het
land, er zijn bouwavonden georganiseerd of gepland in Oir
schot, Tilburg, Huis ter Heide en Schagen.
Op Facebook en Youtube zijn live bouwavonden te volgen.
Raadpleeg de website van Scale Models for Vets of volg het op
Facebook. Daar is ook te vinden, waar wanneer de bouwavon
den zijn. Loop eens binnen, het is gezellig, laagdrempelig.  
Wil je een gift doen of donatie, heb je bijvoorbeeld ooit een
schaalmodel gekocht waar je niet aan toekom en  wil je dat ter
beschikking stellen,  kijk op de website hoe je dit initiatief kun
ondersteunen. Op dit moment wordt gewerkt aan een Twitter
en Instagram account. 
 
Website:  https://scalemodelsforvets.nl/
Facebook:  Stichting Scale Models for Vets
 
Tekst: Erik Kuiper
Foto’s: Dave de Vaal (Nekaf) en Miranda Mertens
 





Eén van ons: Unifillers met een passie 
 
Terug van weggeweest deze rubriek. Unifillers met een bijzondere vrijetijdsbesteding  en/of werk. Soms gaat interviewen niet
over rozen. Naar Rotterdam afgereisd voor het interview tijdens de Wereldhavendagen aldaar. Blijkt het schip van bestemming
achter een toegangspoort aan de kade te liggen. Die toegangspoort kon je alleen door met een geldig COVID vaccinatiebewijs.
Vanwege een nieuwe telefoon bleek de app niet meer te werken, jammer maar helaas. De mensen aan de poort waren onver
biddelijk: geen toegang zonder geldig bewijs van vaccinatie. (zucht …. vloek, voor niets naar Rotterdam afgereisd). Gelukkig zijn
er wel foto’s gemaakt en een aantal dagen later alsnog het interview gedaan.

We waren op zoek naar het schip de ‘Betelgeuze’ van het
Zeekadetkorps Rotterdam voor een interview met Unifiller
Stanislaus Renon.  ‘Staney’ diende van 2 december 1981 tot en
met 24 maart 1982 in Libanon , bij de Paostcie op Post 7-7. Bij
de Charlie Mortars was hij richter bij de mortieren.   Het leven
is niet bepaald vriendelijk geweest voor Stanislaus. Relatief kort
na zijn Libanon periode (1983) werd hij dus al op jonge leeftijd
getroffen door een beroerte. Zijn droom om zee kapitein te
worden raakte uit zicht door zijn opgelopen beperkingen.  Hij
is echter niet bij de pakken neer gaan zitten. “Nooit opgeven,
niks is onmogelijk” zegt hij.
 
Wat is het eerste dat je te binnen schiet als we het over 
Libanon hebben?
Stanislaus: “Het was voor mij een goede levenservaring, de
mooiste tijd in mijn leven. Het heeft me gevormd.  Een mach
tige tijd, die ik zo over zou doen, al zou dat moeilijk gaan met
mijn beperkingen. En eigenlijk, door Libanon durf ik alles aan. ”

Wat heeft de meeste indruk gemaakt?
“Op mijn eerste patrouille verloor ik mijn regenpak, dat donderde naar beneden, de wadi in. En dat op 7-7 een patrouille van de
Fiji’s langskwam, waarvan een van de patrouilleleden tegen me zei: “Weet je moeder wel, dat je hier bent?” Ik was nog jong, 18
jaar, en klein van stuk, tenger van postuur.” lacht Stanislaus.  Verder herinnert hij zich, dat hij, jong als hij was, tijdens nachtelijk
patrouilles hem wel eens kneep. In het Libanese aardedonker een luisterpost inrichten onderin de wadi.
 
Zeekadetkorps Rotterdam
43 (!!)  jaar geleden is Stanislaus begonnen bij het Zeekadetkorps Rotterdam; dat is dus nog vóór zijn Libanonperiode. Dit korps
is na de oorlog door de Koopvaardij en de Marine opgericht om jongeren in de leeftijd 10-24 jaar enthousiast te maken voor een
maritiem beroep, om zo ook de gaten te vullen die door de oorlog zijn ontstaan.  De leden worden op een gedisciplineerde wijze
wegwijs gemaakt in maritieme begrippen en zaken, waarbij er ook ruim aandacht is voor normen en waarden. 
 
De ‘Betelgeuze’ maakt bij de Wereldhavendagen onderdeel uit van de Koninklijke Marine Experience.
Naast het schip van de Zeekadetten liggen twee vaartuigen van de Marine aan de kade. Stanislaus is door de jaren heen (in 1995)
opgeklommen tot officier 2e klasse. Plaatsvervangend commandant derhalve. Vroege was hij elke zaterdag aan boord, door zijn
beperkingen tegenwoordig vooral bij evenementen.
 
Van de jongeren, die zeekadet worden, stroomt ongeveer 50 % door in een maritiem beroep, hetzij de Marine, de zeevaart of
de binnenvaart.  Zij hebben aan boord van de ‘Betelgeuze’ kunnen kiezen voor de nautische dienst(varen, navigeren), de logis
tieke dienst “Er moet tenslotte ook gekookt worden”, de technische dienst met onder andere de machinekamer of de verbin
dingsdienst. De zeekadetten dragen verder bij aan diverse herdenkingen in het land, zoals bij de jaarlijkse Indië herdenking in
Den Haag.
Dat hij zelf veteraan is, wordt alom gewaardeerd.
 
Actief veteraan
Stanislaus is actief veteraan. Hij gaat steevast naar Wageningen en Veteranendag Den Haag. Verder bezoekt hij het veteranencafé
in Capelle a/d IJssel en de veteranenbijeenkomsten op de Van Ghentkazerne in Rotterdam.

Stanislaus aan de lunch - macaoni, noodrantsoen - op Post 7-7a, 1982.



Welke voldoening haal je uit je
vrijwilligerswerk?
“Er was eens een verlegen meisje binnen
gekomen, dat nu als 3e officier op de
Holland-Amerika lijn vaart. En niet lang
geleden zei een 9-jarig meisje: Ik wil later
kapitein worden. Paar jaar verder is ze
daar nog steeds mee bezig en van over
tuigd.” vertelt Stanislaus. “Dat vind ik heel
mooi. Ik probeer de kadetten discipline
bij te brengen, normen en waarden, te
gelijk ze wegwijs te maken in de maritie
me wereld. ”
 
Wat is je persoonlijke levensmotto?
“Ik heb visie, de rest draagt een bril.”
Waarmee hij wil zeggen: ik zie dingen die
je in de toekomst kan doen. Anderen
hebben dat niet zo. Ik geef niet op, niks
is onmogelijk.
 
Mocht het na dit interview nog niet dui
delijk zijn, Stanislaus is een echte door
zetter, niet bij de pakken neer gaan zit
ten.
 
Tekst: Erik Kuiper
 
Foto's bij dit artikel: Stanislaus Renon/
Stephanie Kuiper



Walk 4 veterans
 
Heel langzaam begint het COVID gordijn te openen. Slechts weinig evenementen
konden dit jaar doorgang vinden. Een van de evenementen, die wel op bescheidener
schaal door kon gaan, was de Walk 4 Veterans. Dit jaar werd deze alweer voor de
achtste keer georganiseerd. Anders dan anders, al vanaf Veteranendag konden
wandelaars gaan lopen om zo geld bijeen te lopen voor het goede doel.

 
11 september was de slotdag in Doorn, waar een veertigtal lopers
bij aanwezig waren. Overste Kmar Richard Badoux (stafofficier vete
ranen van de Inspecteur Generaal der Krijgmacht) gaf om 09.00 uur
het startschot voor deze laatste dag bikkelen. De wandelaars konden
kiezen tussen de afstanden 20, 10 en 5 kilometer op een fraai parcous
door de bossen op de Utrechtse Heuvelrug.
 

De Walk4 veterans is een initiatief van Hulp voor Helden (voorheen Kon. PIT ProRege).
Op deze slotdag in Doorn was een stand namens het NL Veteraneninstituut aanwe
zig en werd verder het geheel aangekleed met voertuigen van de Historische Verza
meling Geneeskundige Dienst (Rekwisieten Cie Kon. Landmacht) en de originele
UNIFIL Nekaf (dé 1080) van Unifiller Gerard van Leeuwen.
 
Aan het eind van de dag werden cheques met de mooie, bijeengelopen bedragen
uitgedeeld aan vertegenwoordigers van Hulphond Nederland, de Stichting Erfgoed
Arsenaal Drenthe en aan de stichting Scale Models for Vets (zie voor deze stichting
elders in dit blad).
 
tekst en foto's: Erik Kuiper



In memoriam Hennie Schuurs
 
Op 17 juli jongstleden overleed toch nog onverwacht Hennie Schuurs. Hij tobte al geruime tijd met
zijn gezondheid. Hennie was beroepsmilitair, een Genist in hart en nieren, en diende in 1983 in Libanon,
totdat Dutchbatt werd teruggetrokken in oktober 1983. Libanon was niet zijn enige uitzending; zo is
hij ook naar Kosovo geweest (uitzending KFOR).
 
We kunnen in de Dubbel Vier helaas niet stilstaan bij iedere overleden Unifiller. Voor Hennie maken wij
graag een uitzondering. Hij was een van de ‘Veteranen met een missie’, een project destijds samen met
 Veteraneninstituut. Hennie was een bruggenbouwer, letterlijk en figuurlijk. Samen met zijn Genie-maat
Harrie Brekelmans (Mr. Bailey) bouwden zij bruggen in Zuid Soedan. Onder vaak zware (temperaturen
van 40 –50 graden geen uitzondering)en gevaarlijke omstandigheden werden daar Bailey-bruggen

gelegd. Zo werd gewerkt aan de ontwikkeling van het land.  Zo heb ik vanuit mijn
werk Hennie ook leren kennen. Hij liet eens een foto zien van een ingestorte Bailey-
brug. Punt is, dat als er in die regio een vrachtwagen rijdt, deze vaak zwaar overbe
laden is. Tot ver boven het maximum draaggewicht van de brug. Balen natuurlijk,
maar:  “Die gaan we optakelen ,en opnieuw leggen”. In maart 2011 kwam zijn maat 
Harrie Brekelmans (tevens Libanonveteraan) ‘in het harnas’ te overlijden ‘;  tijdens
het slaan van een nieuwe brug in Soedan raakte hij besmet met een bacteriële
longinfectie; professionele hulp kwam te laat, Harrie overleed. Een gebeurtenis, die
diepe indruk heeft gemaakt op Hennie.  Het betekende tevens het einde van het
bruggen leggen. Volgens mij bekende informatie hebben zij samen 15 bruggen
gebouwd.

Verder was Hennie (mede)organisator van een jaarlijks voetbaltoernooi  voor meisjes
in Kenia.
 
Meerdere Unifillers zullen Hennie wel kennen van de Nijmeegse Vierdaagse. Als
geboren Nijmegenaar was de Vierdaagse vaste prik. Hij heeft de Vierdaagse zelf
meerdere malen gelopen en was de laatste jaren supporter lang s de kant van de
weg. Zo heb ik hem ook in Nijmegen ontmoet.
 
Een bevlogen, betrokken mens is heengegaan. Genist, sodeju.
 
Wij wensen Jannie, de kinderen en kleinkinderen veel sterkte met dit grote verlies.
Dat hij moge rusten in vrede
 
Erik Kuiper

foto's bij dit In Memoriam: privé collectie fam.
Schuurs

In gesprek met een Soedanese minister



Nieuws van het Veteranenplatform: Kick off Regio Noord Nul
deliijns Ondersteuning (NOS) 
 
Toen de maatregelen m.b.t. de Corona crisis enigszins versoepeld waren, hebben we besloten de uitrol van de NOS 2.0 regio’s
weer op te pakken. 11 juli 2020 was het de beurt aan Overijssel. Overijssel is geen “eigen” regio geworden; het waarom daarvan
werd nader toegelicht.
 
Op zaterdag 10 juli 2021 heeft de kick off plaats gevonden van de regio Noord. Daarmee zijn nu ook Groningen, Friesland en
Drenthe als derde regio operationeel in het kader van NOS 2.0
De kick off vond plaats in Echo’s Home Havelte. De Landelijk Coördinator Peter Klijn gaf om half elf de aftrap. Vanuit het Maat
schappelijk Werk (MW) vertelde Floris-Jan Kappers over de werkwijze van het MW, en zoomde in op de samenwerking met NOS
op basis van het opgestelde protocol.Vervolgens heeft het Team Regionale Coördinatie (Team RC) uitgelegd hoe zij de aanstu
ring van de nuldelijns ondersteuners in de regio zien, en welke afspraken er gingen gelden. Het team RC bestaat uit Kees de
Jong, Thomas Bruining, Fokje Lourens, Henk de Wit en Paul Peterson.
 
Tenslotte heeft Hans Peters (Team RC Oost) uitleg gegeven over het onderliggende systeem (decentraal Disk-V) waarin alle
nuldelijns ondersteuners en het team RC de nuldelijns contacten en hun declaraties kunnen muteren.
Om twee uur vond de afsluiting plaats, waarbij we konden terugkijken op een goedbezochte, zinvolle en prettige bijeenkomst.

juli 2020: de bijeenkomst NOS Overijssel in Echo's Home Havelte.
tekst en foto: Veteranenplatfrom

 
Zit je verlegen om een praatje? Loop je ergens tegenaan? Schroom niet en neem eens contact op met een van ons. Je staat
niet alleen!!
 
Contactpersoon voor de Nederlandse UNIFIL Vereniging is Cees van Ingen, te bereiken op telefoonnummer 06-49816046.
 

Nederland kent als gevolg van de Veteranenwet (2012) sinds juni 2014 een vetera
nenloket, waar veteranen en/of hun partners met vragen terecht kunnen. Het tele
foonnummer is 088 – 334 00 00. De verenigingen, ook de UNIFIL Vereniging, kennen
veelal een nuldelijnsondersteuning. Maatjes onder elkaar en voor elkaar. Voor een
luisterend oor en kameraadschappelijke hulp. Nuldelijnsondersteuning is een project
van het Veteranenplatform.

Nuldelijnsondersteuning NUV / contactpersoon
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